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1. Pp. Juhatuse koosoleku nr. 36 otsuste täitmisest 

1. Pp. Juhatuse koosoleku nr. 35 otsuste täitmisest 

7. Pp. 2024. aasta stipendiumite kinnitamine 

Otsustati  kinnitada 2024. aastal edukalt esinenud Eesti koondise ratturitele stipendium ning teha 

väljamakse (kogusummas 18 324 eurot) esimesel võimalusel. 21. jaanuari seisuga oli stipendiume välja 

makstud osaliselt, kokku 5000 euro ulatuses. 

TÄITMINE: Jaanuari lõpu seisuga on kõik 2024. aastal kinnitatud stipendiumid välja makstud.  

 

10. Pp. EJL koduleheküljest 

ETTEPANEK: Otsustada, kas ja millal oleks võimalik/vaja uue kodulehe ja süsteemide tegemine.  

OTSUSTATI: Juhatus otsustas alustada uue kodulehe jaoks dokumentatsiooni koostamisega, mille 

alusel võetakse hinnapakkumised. 

TÄITMINE: Vajaliku dokumentatsiooni koostamisega tegeletakse jooksvalt.  

Koosolekul 21. jaanuaril OTSUSTATI: Kui esialgne sisend on koos, siis moodustatakse komisjon, kes 

hakkab kodulehe vajaduste kaardistamisega tegelema. 

TÄITMINE: Valmis on uue loodava kodulehe ülesehituse dokumentatsiooni tööversioon. Oleme 

loonud kontakti Datafox Software Engineering OÜ-ga ja toimunud ka esmane arutelu. Meie poolt 

pakutud esmase dokumentatsiooni alusel lubati teha lähiajal konkreetsem pakkumine. Orienteeruv 

kalkulatsioon saadeti 21.02.25 maksumusega 15 000 eurot, lisandub haldustasu 200 eurot kuus. 

Dokumentatsiooni tuleb veel täiendusi, mis võib hinda tõsta 20 000 eurole.  

KOMMENTAAR (R. Rand): Uue kodulehe tegemisega tuleb edasi minna. 



 

4. Pp. Ülevaade 2025. aasta koondise ja EMV riiete tellimisest 

13. jaanuaril edastati esimene suurem koondise ja EMV riiete tellimus MooMoo-sse. Sportlastele, 

kellele Moomoo standardmõõdud ei sobi tehakse vajalikud võistlussärgid ja püksid eritellimuse alusel.  

Tellimuse valmimise tähtaeg on märtsi esimene nädal.  

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

TÄITMINE: Tellimus on Moomoo poolt täitetud ja enamus riietest on 2. veebruari seisuga EJL-i laos.   

 

9. Pp. Muud küsimused 

9.1  Stipendiumi kinnitamine 

Ettepanek kinnitada 2024. aastal edukalt esinenud Eesti koondise ratturile stipendium. Stipendiumi 
eesmärk on tagada eneseareng 2025. aasta võistlusperioodil. 

 
ETTEPANEK: Stipendium 500€ eraldada Gabriel Helmut Aduson´ile  
OTSUSTATI: Juhatus kinnitas stipendiumi. 

TÄITMINE: Stipendium on edastatud. 

 

9.2 UEC valimised 9. märtsil Bratislavas 

UEC president Enrico della Casa on teinud ettepaneku Raivo Randile seada üles oma kandidatuur UEC 

juhatusse ning Evelin Idarandile seada üles oma kandidatuur UCI kongressil hääletaja delegaadiks 

hakkamisel. 

UEC juhatusse valitakse 6 inimest ning hääletaja delegaadiks 15 inimest (asedelegaadiks 8 inimest).  

 

ETTPANEK: Kinnitada ja kiita heaks Raivo Randi ja Evelin Idarandi kandidatuurid.  

OTSUSTATI: Juhatus kinnitas ja kiitis heaks Raivo Randi ja Evelin Idarandi kandidatuurid. EJL büroo 

esitab vajalikud dokumendid UEC-sse hiljemalt 7. veebruariks. 

TÄITMINE: Vajalikud dokumendid on UEC-sse edastatud. UEC liikmete poolt esitatud kandidaatidega 

saab tutvuda siin: https://www.uec.ch/en/2025Congress 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks 

OTSUSTATI: Juhatus võttis 1. pp info teadmiseks. Datafox Software Engineering OÜ-ga jätkatakse 

läbirääkimisi uue kodulehe tegemiseks. 

2. Pp. 2025. aasta eelarve III lugemine 

  Eelarve 2025 projekt 

TULUD  679 528,00 

KULUD  670 055,00 

TULEM  9 473,00 

 

TULUD   

KOKKU 1. LIIKMETELT SAADUD TASUD 9 900,00 

Kokku 2.1 Olümpiakomitee toetused 345 028,00 

Kokku 2.2 Sihtotstarbelised toetused 52 000,00 

https://www.uec.ch/en/2025Congress


Kokku 2.3 Muud annetused ja toetused 5 000,00 

KOKKU 2. ANNETUSED JA TOETUSED 402 028,00 

KOKKU 3. TULUD ETTEVÕTLUSEST 231 000,00 

Kokku 4.1 Osavõtutasud 35 600,00 

Kokku 4.2 Muud tulud 1 000,00 

KOKKU 4. MUUD TULUD 36 600,00 

   

TULUD KOKKU   679 528,00 

   

KULUD   

Kokku 5.1 Eesti meistrivõistluse korraldamine 84 000,00 

Kokku 5.2.1  Maanteesõidu koondis 137 200,00 

Kokku 5.2.2  Maastikusõidu koondis 54 500,00 

Kokku 5.2.3  BMX koondis 5 000,00 

Kokku 5.2.4  Cyclo-crossi koondis 2 000,00 

Kokku 5.2.5 Graveli koondis 2 000,00 

Kokku 5.2.6  Koondiste muud kulud 29 000,00 

Kokku 5.2 Koondiste kulud 229 700,00 

Kokku 5.3  Muud sihtotstarbeliste projektide kulud 10 000,00 

KOKKU 5. SF projektide otsesed kulud 323 700,00 

KOKKU 6. Jagatud annetused ja toetused 42 340,00 

Kokku 7.1 Majanduskulud 34 350,00 

Kokku 7.2 Transpordikulud 61 475,00 

Kokku 7.3 Muud kulud 29 090,00 

KOKKU 7. Mitmesugused tegevuskulud  124 915,00 

KOKKU 8. Tööjõukulud 179 100,00 

KOKKU 9. Põhivara kulum ja väärtuse langus 0,00 

KOKKU 10. Muud kulud 0,00 

   

KULUD KOKKU   670 055,00 

PÕHITEGEVUSE TULEM 9 473,00 

 

KOMMENTAAR (R. Rand): Tulud ja kulud on ca 100 000 eurot väiksemad, kui 2024. aastal. Riigi toetus 

meile on väiksem. EOK-st tulevad toetused tunduvad, et on suuremad, aga seal sees on Madis Mihkelsi 

toetus, mille maksame talle otsa välja. Eratoetajate maht on sama. Koondiste vajalikud kulud on 

püütud katta. Lootsime aasta aastalt eelarve mahtu kasvatada, kuid kuna ka riik kulusid kärbib, siis ei 

ole see ka meil võimalik. 

KOMMENTAAR (S. Lipp): Maastikul on nüüd ka juunioride/U23 koondis, kuid tänases eelarves neile 

raha puudub. 

KOMMENTAAR (R. Rand): Proovime teha nende peale eraldi projekte, äkki õnnestub leida lisa 

toetajaid. 

 

OTSUSTATI: Juhatus otsustas 2025. aasta eelarve heaks kiita ja saata üldkoosolekule kinnitamiseks.  



3. Pp. 2024. aasta majandusaruande ülevaatamine esitamiseks üldkoosolekule 

EJL 2024. aasta majandusaasta aruanne on riigiportaalis https://www.rik.ee/et/e-

ariregister/majandusaasta-aruanne kättesaadav. 

 

Väljavõte olulisemast: 

Tulemiaruanne 

  2024 2023 

Tulud     

   Liikmetelt saadud tasud  11 950 9 800 

   Annetused ja toetused  418 390 440 378 

   Tulu ettevõtlusest  293 177 241 592 

   Muud tulud  49 976 76 992 

   Kokku tulud 773 493 768 762 

    
Kulud   
   Sihtotstarbeliselt finantseeritud projektide otsesed kulud  - 442 642 - 388 400 

   Jagatud annetused ja toetused  - 49 120 - 50 660 

   Mitmesugused tegevuskulud  - 136 156 - 162 714 

   Tööjõukulud  - 15 775 - 211 879 

   Põhivarade kulum ja väärtuse langus  - 441 0 

   Kokku kulud  - 784 134 - 813 653 

   

Põhitegevuse tulem  - 10 641 - 44 891 

Muud finantstulud ja -kulud  809 369 

Aruandeaasta tulem  - 9 832 - 44 522 

 

Lisa 20 Tegevuse jätkuvus 

Seoses aruandeaasta II pooles toimunud suurte spordiprojektidega (sh maantee Euroopa ja Maailma 

meistrivõistlused) tekkis aasta lõpus rahaliste vahendite puudujääk. Selle katmiseks saadi finantsabi 

liiduga seotud isikult. Vaatamata negatiivsele netovarale ei olnud liidul 31.12.2024 seisuga 

maksetähtaega ületavaid kohustusi kolmandate poolte ees. Olukord lahendatakse järgmise aasta 

eeldatavate tulude arvelt, sh 2024. aastal ette laekunud 2025. aasta tulude arvelt. Aruande koostamise 

ajaks on likviidsuskriis ületatud ja laen tagastatud. 

 

KOMMENTAAR (R. Rand): Peame pingutama, et paari aastaga eelarve kogumaht plussi saada.  

 

ETTEPANEK: Kinnitada juhatuse poolt 2024. aasta EJL majandusaruanne esitamiseks 4. märtsil 

toimuvale üldkoosolekule. 

OTSUSTATI: Juhtus kinnitas 2024. aasta majandusaruande ja esitab selle üldkoosolekule.  

4. Pp. EJL sportlaskomisjoni valimistest 

Eesti Jalgratturite Liit kuulutas EJL sportlaskomisjoni valimised välja 17. jaanuaril. Komisjoni eesmärk 

on sportlaste huvide esindamine. Komisjon kohtub regulaarselt oma seisukohtade kujundamiseks, EJL-

le soovituste esitamiseks ning tegeleb sportlaskonnale suunatud projektide algatamisega. 

 

https://www.rik.ee/et/e-ariregister/majandusaasta-aruanne
https://www.rik.ee/et/e-ariregister/majandusaasta-aruanne


Sportlaskomisjoni kandideerimise tähtaeg oli 11. veebruar, klubide poolt hääletajate määramise 

tähtaeg samuti 11. veebruar.  

 

Tähtajaks laekus EJL-i viis Sportlaskomisjoni kandidaati. Liikmeks valiti kolm enim hääli saanud 

kandidaati. Klubide poolt määrati hääletajaks 8 inimest, kellele EJL büroo lisas juurde tegevsportlased 

eliit ja U23 klassidest. 

 

Igal hääletuskomisjoni liikmel paluti valida viiest kandidaadist kolm, keda sooviti EJL Sportlaskomisjonis 

näha. Kokku hääletas 26 sportlast (6 klubide poolt määratud + 20 tegevsportlast). 

 

Valimiste tulemused: 

Mihkel Räim  100% häältest 

Artjom Köster  69,2% häältest 

Janelle Uibokand 50% häältest 

Ann-Christine Allik 38,5% häältest 

Liis Lokk  38,5% häältest 

 

Järgmise sammuna valisid sportlaskomisjoni liikmed omavahel esimehe. Tähtajaks oli määratud 

25.20.2025.  Valituks osutus Mihkel Räim. 

 

KOMMENTAAR (M. Räim): Proovime sportlaste hääl kuuldavaks teha ja juhatusele ka sportlaste nimel 

ettepanekuid teha. 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. Mihkel Räim esitatakse juhatuse kandidaadina 

üldkoosolekule kinnitamiseks. 

5. Pp. EJL Juhatuse 2025-2029 valimistest 

Presidendi, asepresidentide ning juhatuse liikmete esitluskirjade ning nõusolekute saatmise tähtaeg 

juhatuse valimisteks oli 18. veebruar. 

19. veebruari seisuga on esitatud esildised ja nõusolekud: 

  Nimi Esitatud: 

President Raivo Rand Austa RK, TÜASK 

Asepresident Grete Treier Austa RK, TÜASK 

Asepresident Enn Veskimägi Kalevi Jalgrattakool 

Liige Laura Lepasalu TÜASK 

Liige Jaan Kirsipuu CFC Spordiklubi 

Liige Kristo-Enn Vaga Hawaii Express 

Liige Maario Orgla CC Rota Mobilis 

Liige Runo Ruubel Pärnu Kalev 

Liige Sulev Lipp Pro Jalgratturite Klubi 

Liige Mihkel Räim Sportlaskomisjon 

 



KOMMENTAAR (R. Rand): Teeme üldkoosolekule ettepaneku hääletada kogu juhatus nimekirjana, kui 

sellega nõus ei olda, siis teeme hääletamise igale liikmele eraldi salajase hääletuse teel.  

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

 

6. Pp. 04.03.2025 EJL Üldkoosoleku korraldamisest 

Vastavalt koosolekul nr. 34 otsustatule on EJL üldkoosoleku korraldamise aeg 4. märts. Koosolek 

toimub Kadaka konverentsikeskuses (Kadaka tee 4, 12618 Tallinn). Koosoleku algus kell 16.00 

kestvusega 2-3 tundi. 
 

Üldkoosoleku päevakord ja materjalid juhatuse valimise kohta on liikmetele laiali saadetud 9. jaanuaril 

ja 17. veebruaril. Osalejate registreerimine lõpeb 28. veebruaril.  

Saabujatele enne koosoleku algust on suupisted, kohvi ja tee. 

 

PÄEVAKORD 

15.30-16.00 Kogunemine, suupisted 

16.00  Koosoleku avamine 

Koosoleku juhataja, sekretär-protokollija valimine. 

Päevakorra kinnitamine. 

 

1. EJL 2024. a tegevusaruande ja raamatupidamise aastaaruande esitamine 

EJL tegevus: 

- EJL president/ Raivo Rand 

- EJL peasekretär/ Urmas Karlson 

- Kohtunike Kogu tegevus / Mihkel Nanits 

- Võistluskorraldus / Mihkel Reile 

2. EJL audiitori aruande kuulamine 

3. 2024. aasta majandusaruande kinnitamine 

4. Liikmemaksude, sisseastumismaksude määra ning tasumise tähtaja kinnitamine 2026. aastaks 

5. 2025. a eelarve kinnitamine 

6. Audiitori kinnitamine 2025. aastaks 

7. Aukohtu liikmete kinnitamine 

8. EJL presidendi, asepresidentide ja juhatuse liikmete valimine           

 

KOMMENTAAR (R. Rand): Kuna toimuvad ka juhatuse valimised, siis koosoleku juhataja võiks olla 

keegi teine, kui EJL president. 

 

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Info võeti teadmiseks. Koosolekule leitakse teine juhataja kui EJL president. 

https://kadakakonverentsid.ee/


7.  Pp. Maastikusõidu koondise 2025. aasta tegevusplaanidest 
MTB juuniorite ja U23 koondisest andis ülevaate koosoleku käigus Sulev Lipp. MTB komisjon on hästi 

tööle hakanud ja teeb sisulisi otsuseid, et XCO Eestis säiliks ja areneks. 
 

MTB koondis (NB! Koondis seisuga 26.02.25): 
MJ / NJ      MU  

  

MJ Herlen Kajo (Kuusalu Rattaklubi)   MU Mattias Mõttus (Haanja Rattaklubi) 
MJ Hugo-Hendrik Orav (Porter Racing) 
NJ Mairit Kaarjärv (Spordiklubi Rakke) 

NJ Maribel Rannala (Spordiklubi CFC) 
NJ Loore Lemloch 

 
Maastiku koondise treener: Karmen Reinpõld (peatreener), Rando Marten Evendi, Tarmo Mõttus, 
Andrus Konga. Mehaanik (päevaline kokkuleppel)         

 
Eesmärk: (strateegiline) 

- üle mitme aasta on meil taas noori, kes tahavad, jaksavad ja kelles peitub potentdsiaali 

sõita rahvusvahelisel tasemel MTB’d. Väljund peab olema sarnane MNT’ga – välisklubid ja 
nende kaudu edasine areng. Pikem perspektiiv OM. 

 
Eesmärk: (taktikaline e 2025) 
1. UCI punktid > stardikoht tiitlivõistlusteks.  

2. Tiitlivõistlused EM (juuli, Portugal), sellest lähtuvalt edasised plaanid MM’I (Shveits, sept 25) 
osas 

 

MTB koondise tegevuskava: 
 

XXII MTB Rusza Peleton Puchar, Poola    600.00 
Huskvarna MTB Tour, Rootsi     1 400.00 
Klippingracet, Rootsi       1 000.00 

Gothenburg MTB Race XCO/ XCC, Rootsi    1 600.00 
UCI MTB WC Nove-Mesto, Tšehhi                                 1 200.00 

Czech MTB Cup Ostrova, Tšehhi     350.00 
Gorale na Start Walbrzych, Poola                                 350.00 
Lugnet XCO/ XCC, Rootsi     1 500.00 

Borlänge Tour XCO/ XCC, Rootsi     2 000.00 
UEC MTB European Championships Melgaco, Portugal  3 600.00 
SWE Cup XCO Sigtuna, Rootsi     1 200.00  

CykloOpawy MTB XCO Glucholazy, Poola   600.00 
UEC MTB World Championships Valais, Šveits   3  500.00 

 
KOKKU        18 900.00 
 

Lisaks: välissõitudeks ja laagrite korraldamiseks loodame saada EJL-i toetust transpordivahendite osas. 

 

Ettevalmistus ja võistlusplaan Janika Lõiv ja naiste koondis: 

Janika Lõivu järgmise ehk 2025. aasta hooaja ettevalmistus algas 2024. a.  detsembris Lõuna-

Hispaanias ja kestab kuni 2025. aasta mai kuuni. Sellel ajal toimub kogu talvine ja kevadine 

põhiettevalmistus eesootavaks pikaks võistlushooajaks (mai - oktoober). 

 



Kuna järgneval kahel hooajal ei ole eraldi vaja keskenduda olümpiamängudele kvalifitseerumisele, siis 

on Janika eesmärgiks püüda tiitlivõistlustel ja valitud MK etappidel poodiumikohta ja sellest lähtuvalt 

oleme planeerinud nii ettevalmistuse kui võistluste valiku. 

 

Võrreldes varasemate hooaegadega oleme otsustanud teha mõningaid olulisi muudatusi 

treeningettevalmistuses: 

Treeningkeskuseks saab Calpe piirkond, kus on hea maastikuratta radade võrgustik, sest eesmärk on 

järgmise hooaja ettevalmistus viia läbi oluliselt suuremas mahus spetsiifilistel radadel ja vähendada 

maanteel sõitmise mahtu. 

Sõidutehnikatreener Jesus Castellanos resideerub samas piirkonnas ja teda on Janika plaaninud 

järjepidevalt kaasata oma iganädalasse treeningplaani, et parandada veelgi oma sõidutehnilisi oskusi.  

Hispaanias on kevadel kõige rohkem UCI kategooria sõite, mis annab hea võimaluse koguda maailma 

edetabelipunkte ja saada vajalik võistlusvõimekuse ettevalmistus ilma pikkade reisideta 

treeningperioodil. 

 

Janika ümber on eelneva 8 aastaga kasvanud väga professionaalne ja nüüdseks suurte kogemustega 

tiim, mis loob talle ideaalse keskkonna oma võimete edasiseks arendamiseks. 

 

Läinud tsükli vigadele on tehtud põhjalik analüüs ning eesmärk on tema tiimi täiendada ja tugevdada 

rahvusvahelise kogemustega tippspetsialistiga. Hetkel käivad läbirääkimised Hollandi või USA 

konsultandi kaasamiseks, kellel on olemas reaalne kogemus maailma absoluutselt tipptasemel 

sõitjatega töötamisel ning kellel on ligipääs know-how’le (treeningmetoodikad, toitumine ja 

taastumine), mida meil Eestis veel ei ole. 

 

Treenerid ja abipersonal: 

Maarten van Kooij - füüsilise ettevalmistuse konsultant 

Snežana Stoljarova - spordipsüholoog 

Jesus Castellanos Torres - sõidutehnika treener 

Urmas Lõiv - mehaanik ja manager 

Madis Rahu - ortopeed ja üldine meditsiiniline abi 

Margus Mikk – massöör 

 

2025. aasta hooaja tähtsamate võistluste kalender: 

06.04 - MK etapp Brasiilias 

12.04 - MK etapp Brasiilias 

25.05 - MK etapp Tsehhis 

08.06 - MK etapp Austrias 

22.06 - MK etapp Itaalias 

13.07 - MK etapp Andorras 

27.07 - Euroopa meistrivõistlused Portugalis 

31.08 - MK etapp Prantsusmaa 

14.09 - Maailmameistrivõistlused Šveitsis 

21.09 - MK etapp Sveitsis 

05.10 - MK etapp USA 

12.10 - MK etapp Kanadas 



 

2025. ja 2026. aasta hooaegade Janika peamistest eesmärkideks on: 

1) Maailma karikasarja eesmärk: vähemalt ühel etapil koht TOP 5 ja viiel korral koht TOP 10 

3) Maailma meistrivõistlused eesmärk: koht TOP 6 

3) Euroopa meistrivõistluste eesmärk: koht TOP 3 

4) Maailma hooaja edetabelis eesmärk: TOP 10 

 

Los Angeles 2028 - maastikuratta naiste koondis 

Los Angeles 2028 olümpiamängudele algab kvalifitseerumine kahe aasta pärast ja see on ideaalne aeg, 

et lisaks Janikale tõuseks meil esile veel naisi, kes oleks reaalselt võimelised koondist abistama 

kvalifikatsiooni punktide kogumisel. 

 

Naiste maastikuratta koondise esinumbrid  2025. aasta hooajaks on: Janika Lõiv, Mari-Liis Mõttus ja 

Merili Sirvel. 

 

Eesmärk on kaasata ka vähemalt üks juunior koondise tegevuse juurde mõlemal hooajal.  

 

Koondise ettevalmistus toimuks kevadel Hispaanias ja sellele järgneks sealsetel rahvusvahelistel XCO 

võistlustel osalemine. Vastavalt ratturite kevadisele võimekusele valitakse välja koondise sõitjad ning 

koostatakse neile konkreetne võistlusplaan. Konkreetne võistlusplaan saab lähtuma iga sõitja 

cõimekusest ja sellest, et millistel võistlustel on parim võimalus nende võimekust realiseerida ja 

edetabeli punkte koguda. 

 

KOMMENTAAR (E. Idarand): EJL busside kasutamiseks tuleb kindlasti oma soovidest varakult märku 

anda, et saaksime arvestada kõikide koondiste vajadustega. 

KOMMENTAAR (S. Lipp): Võtame selle arvesse, edastan info ka MTB komisjonile.  

KÜSIMUS (J. Uibokand): Siin on XCO ülevaade, aga kuidas on ülejäänud aladega plaanid – maraton, 

eliminaator, teatesõit? 

VASTUS (S. Lipp): Maastikusõit on tõesti laiem, kui XCO, aga võimaluste piiratuse tõttu ei ole meil 

mõtet laieneda, proovime XCO-le fokusseerida. Kui võimalik teisi alasid ka toetada, siis kindlasti 

proovime. 

KOMMENTAAR (J. Uibokand): Võiks proovida koordineerida teiste alade võistlustele liikumisi, et 

sellega osalejate kulusid vähendada. 

KOMMENTAAR (S. Lipp): Olen sellega nõus. Kui sa saaksid aidata seda koordineerida ja MTB 

komisjoniga ühendust võtta, oleks väga hea. 

KOMMENTAAR (J. Uibokand): Ma arvan, kui plaan ja võimalus ka teistele noortele välja pakkuda, siis 

ilmselt oleks huvitatuid veel. Suhtlen MTB komisjoniga. Võiks käia ka lasteaedades rattasõitu 

tutvustamas ja kas oleks võimalik kaasata ka Liikumisharrastuse kompetentsikeskus. Ehk on sealt 

võimalik klubidele/treeneritele toetust leida. 

KOMMENTAAR (U. Karlson): Lasteaedades käiakse, aga kuna paljudel klubidel on vaid üks treener, siis 

igale poole ei jõua. 

KÜSIMUS (G. Treier): Kuidas tähistame see aasta jalgrattapäeva? Peame kindlasti näitama eeskuju.  

KOMMENTAAR (R. Rand): Kindlasti teeme ühiseid rattasõite. Paneme kõik lauale toodud mõtted kirja 

ja uue juhatuse liikmed ehk hakkavad ka ise teatud teemasid vedama. 

 



ETTEPANEK: Võtta teadmiseks 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

8. Pp. EJL sekretariaadi 2025. aasta tööplaani tutvustus 

2025. aasta EJL büroo tööplaanis on välja toodud olulisemad tegevused, mis seotud konkreetsete 

tähtaegadega. Kõiki jooksvaid igapäevaseid tegevusi tööplaan ei kajasta. Tööplaani täiendatakse ja 

lisatakse jooksvalt juurde uusi prioriteetseid tegevusi. 

Dokument on laaditud google docs’i juhatusele ja büroole jälgimiseks.  

ETTEPANEK: Võtta teadmiseks. 

OTSUSTATI: Juhatus võttis info teadmiseks. 

9. Pp. Muud küsimused 

9.1 Airpark Spordiklubi liikmelisuse lõpetamine 

 

Väljavõte avaldusest: 

Informeerime, et Spordiklubi Airpark MTÜ on lõpetanud tegevuse seonduvalt jalgrataspordiga.  

Seega ei soovi Spordiklubi Airpark  MTÜ kuuluda EJL-i ja osaleda EJL-i töös.  
 
Kõike head head soovides, 

Lugupidamisega, 
Mait Meriloo 

 

ETTEPANEK: Lõpetada Spordiklubi Airpark MTÜ liikmelisus. 

OTSUSTATI: Juhatus otsustas Spordiklubi Airpark MTÜ liikmelisuse lõpetada. 

 

9.2 EOK Spordisõber konkurss 

OTSUSTATI: EJL esitab EOK Spordisõbra konkursile pikaaegsed toetajad EHL Profiles ja Husqvarna.  


